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Ik stel jullie alvast hiervan op de hoogte

Het loopt nog niet helemaal lekker met het toerisme pakket

heeft volgende nog opgemerkt10X29

H in cc

^iier nu mee verder kunnen gaan De vraag staat

Dankjewel ik kan mi] goed vinden in je opmerkingen Ik heb ze dooraezet naar

IZ schakelt met BZ over de brief Ze bespreekt ook nog even met

ook nog open of VWS mede ondertekent of dat het mede namens wordt

Mogelijk moeten ze hier voor opschalen binnen VWS Ik kan mij voorstellen dat dat ook nodig is als de boodschap die jij nu

noemt niet voldoende terugkomt in de volgende versie van de brief
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Leek me goed jullie alvast even te informeren
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Ik heb wel wat opmerkingen bij de brief Zie ook de tekst in de brief

Maar in algemene zin

Moeten we deze brief op deze manier nu wel willen sturen

Vooral aan het begin vind ik het veel te positief bijna op het naieve af En daar kunnen de epidemiologische disclaimers

niet heel veel aan veranderen ben ik bang
Ik vind de brief ook veel te lang En de boodschap daardoor ingewikkeld te reproduceren
Mijn voorstel aan BZ zou zijn om het enorm in te korten In de aanleiding schetsen dat iedere opmerking gezien moet

worden van de fase waarin we nu zitten en waarin we proberen iedereen bewust te maken van het fragiele evenwicht en

dat als we zo verzijn dat we op vakantie kunnen in eigen land we al een hele stap voorwaarts maken En gegeven die

opmerkingen kunnen we misschien kleine stapjes zetten op de verschillende onderdelen

Ik heb er ook moeite mee dat we voor grote evenementen nu denken aan 1 sept en mogelijk nog veel later dat we met
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dit optimisme de stations en de luchthavens weer overbevolken Voelt als inconsistent En dat vind ik poiitiek heel

kwetsbaar Kan zo maar de discussie weer oprakelen dat het kabinet geen visie heeft

Als je hierover nog even wilt schakelen dan hoor ik het wel

Je ma^dez^lgemene lijn ook wel meegeven wat mij betreft
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